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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az OrszággyGlésr ő l ;szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014.'01. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Dr. Polt Péter
Legfőbb Ügyész úrnak,

„Hol tartanak — a sajtóhírek szerint — a Magyar Postát, illetve az FHB-csoporto t
érintő nyomozásók? ”

címmel, amelyre a választ írásban'kérern .

Tisztelt Legfőbb Űgyész Úr!

A magyal sajtóban 2016 . június 9-én-jelent meg az a nem cáfolt hír, amely szerint
„adathordozókat foglaltak le és-házkutatást tartattak” 2016. június 8-án „a Nemzeti
Nyomozó Iroda munkatársai az FHB-csoportnál és Spéder Zoltán Fidesz-közel i
nagyvállalkozó egyes érdekeltségeinél”. Ugyanezen a napon a Magyar Posta Zrt . arról
tájékoztatta az MTl-t,_hogy::a nyomozó hatóságok arról tájékoztatták a Magyar Posta
Zrt.-t, hogy „ csálás gyanújával 'ismeretlen tettes ellen nyomozást indítatnak, amely
során a Magyar Postánál is eljártak ". Egyes hírek pedig arról is szóltak, hogy a
nyomozó hatóságok hangfelvételékét is találtak, amelyek Spéder Zoltán és egye s
fideszes politikusok beszélgetéseit is rögzítették . A sajtóban megjelent hírek szerint a
nyomozás fokozott ügyészi felügyelet mellett zajlik .

Mindezek alapján a Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében
biztosított jogommal élvé az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.)
OGY határozat 124 . § (l) bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Onhöz :

1 Van-e valóságalapja a sajtóban megjelent, fentebb hivatkozott híreknek? Milyen
nyomozati cselekményeket végzett -nyomozó hatóság a fenti ügyekben ?
Léteznek-e a sajtóhírekben említett hangfelvételek ?

2. Hol tartanak a sajtóhírek szerint'a Magyar Postát, illetve az FHB-csoportot
érintő nyomozások?

3. Hány eljárás indult és hány eljárás van folyamatban jelenleg?



4. Milyen bűncselekmény gyanúja miatt indultak a Magyar Postát, illetve az FHB -
csoportot érintő nyomozások ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 22 .

Dr. Szakács László

országgvűlési képviselő
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